
 

Referat fra Bestyrelsesmøde på Plejeboligerne Mellemtoft den 28/2-
2024 

Til stede: Bodil Pedersen, Maxine Thoustrup, Else Cederdorff, Kirsten Jensen, Gert Laustsen, John Erik 
Madsen og Mette Bergkvist 

Afbud fra ældrerådets repræsentant Jan Bech Jensen og venneforeningens repræsentant Lisbeth 
Steffensen. 

Formanden byder velkommen: 
Formanden byder velkommen til vores to nye medlemmer, og resten af bestyrelsen præsenterer sig. 

Godkendelse af referat fra sidste møde: 
Godkendt 

Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 

Nyt fra formanden/bestyrelsen 
Formanden deltager i dialogmøde med Social- og Sundhedsudvalget i marts, hvor dagsordenen netop er 
kommet. Der er bl.a. et punkt omkring brandsyn, som har været omtalt i medierne på det sidste.  

Detailbudgettet for bl.a. Mellemtoften er pt. ikke modtaget – der forespørges på det kommende 
dialogmøde om årsag hertil – og om det ikke er muligt at få ved starten på året. 

Nyt fra venneforeningen 
Er fraværende, men har sørget for, at alle i bestyrelsen for en tilmeldingsblanket til Mellemtoft 
Vennerne, så de har mulighed for at følge med i, hvad Venneforeningen har gang i. 

Nyt fra ældrerådet 
Er fraværende, og der er ikke indkommet noget materiale til deling. 

Nyt fra personale 
Husorden for gæster er taget op som punkt fra en pårørende, der er ked af, at der står, at mad skal 
indtages i lejligheden. Enighed om, at teksten ændres, således at det personale, som er på arbejde, 
tager stilling til, hvorvidt det den pågældende dag er foreneligt med hensynet til de øvrige beboere at 
måltidet indtages i fællesrummet. 

Artikel i avisen om besøg af vores finansminister var flot. 

Nyt fra ledelsen 
Første budgetopfølgning gik godt, det ser ud til, at budgettet går i 0. 

Dialogmøde 
Er vendt 

Vi arbejder videre med vores grundprincipper  
Vi tænker alle videre over dette punkt og kommer med forslag til næste møde. 

Eventuelt 
Næste møde er onsdag den 10/4 fra kl. 16 – 18 
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